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Wachtebeke,  20 april 2018,  

 

Geachte, 

 

Namens de N-VA-afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen we volgende   

10 schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van april 2018 : 

 

Vraag 1  : STAVAZA RUP’s met betrekking tot zonevreemde woningen en bedrijven 

Wachtebeke had en heeft nog steeds heel wat zonevreemde woningen en bedrijven.  In het 
bestuursakkoord Anders-Open VLD van 2012 werd overeengekomen dit probleem  aan te 
pakken via “snelle RUP’s voor zonevreemde woningen en bedrijven”. 

In de voorbije jaren zijn er wel een aantal RUP’s gepasseerd (RUP recreatie, RUP 
Moervaartvallei, RUP Kloosterbos en Wildestraat, RUP Walderdonk) maar deze specifieke 
RUP’s hebben maar een heel beperkte impact gehad op de problematiek van de 
zonevreemde woningen en bedrijven of waren in de praktijk niet uitvoerbaar (Walderdonk).   

Graag een STAVAZA:   hoeveel zonevreemde woningen en bedrijven hadden we bij aanvang 
van de legislatuur en hoeveel zijn het er vandaag ?   Zitten er nog RUP’s in de pijplijn om 
deze problematiek verder op te lossen ?  

Vraag 2 : STAVAZA herstellingen keuken en bar Cultuurhuis Safarken  
 
Vorige maand hebben we gevraagd naar een pragmatische en snelle oplossing voor de 
talrijke toestellen die kapot zijn in het Cultuurhuis (elektrische toestellen, frigo’s in de bar).  
Daarnaast is er ook het probleem van de toiletten (sterke geurhinder). 
 
We zijn nu één maand verder en we zien dat er niets is gebeurd.  Graag een STAVAZA ? 
 
Vraag 3 : geen kandidaten aanleg Stationsplein 
 
Vorige maand hebben we  een vraag gesteld met betrekking tot de problematiek van de 
sanering van het aan te leggen Stationsplein.   Uit uw antwoord begrepen we dat het over 
een klein probleem gaat.  
 
Daarom zijn we uitermate verbaasd dat er van de 9 aangeschreven partijen (voor alle loten)  
er geen enkele een offerte heeft ingediend.  Wat is de verklaring hiervoor ?   En wat is de 
impact  naar tijdstip van uitvoering en kost van het project  ?   Wat zijn de verdere stappen ?  
 
 



Vraag 4: toename openbare plaatsen met problematisch gedrag & aanpak  

 

Om de problematiek van onaangepast gedrag (lawaai, vandalisme, vuil achterlaten,…) rond 
het Cultuurhuis Safarken aan te pakken werden camera’s geplaatst aan de voorzijde van het 
Cultuurhuis.    
Recentelijk lazen we dat er zich intussen ook problemen voordien in de Warandewijk 
(intimidatie van voorbijgangers).   En in het CBS-verslag van 26 maart lezen we nu ook dat er 
problemen zijn rond het jeugdhuis.    Ik citeer “inbraken, gestolen fietsen, zwerver in de 
jeugdlokalen, sluikstorten, hangjongeren, … “.   De jeugdraad vraagt om ook daar extra 
beveiligingsmaatregelen te nemen door het plaatsen van camera’s.   
Vorige maand hebben we ook nog de problematiek van de vernielde bushokjes besproken in 
deze gemeenteraad.  Ook dat was een probleem van vandalisme. 
 
Dat jongeren op straat spelen is geen probleem.   Dat is van alle tijden en moet ook worden 
aangemoedigd en ondersteund.   Maar grensoverschrijdend gedrag zoals vandalisme, 
inbraak, intimidatie, inbraak, afval achterlaten,… heeft niets met spelen te maken.   We 
hebben duidelijk een toenemend probleem in Wachtebeke.  Dat probleem verlegt zich 
bovendien van lokaties met camerabewaking naar lokaties zonder (camera)bewaking.  
 
Hierover heb ik volgende vragen:    

 Hebben we zicht op de problematiek ? Welke aanpak volgen we om het probleem aan te 
pakken ?   Camera’s zijn nuttig als ondersteuning maar lossen het probleem niet op. 

 Welke rol is er weggelegd voor de diverse personen en diensten die daarin een 
preventieve of reactieve rol kunnen spelen  ?  Vb.  jeugdconsulent, de politie, …   

 Is er in de toekomst ook een preventieve rol weggelegd voor het “huis van het kind” ?  
 
 

Vraag 5: oneigenlijk gebruik weg rond het Cultuurhuis Safarken  

 

In eerdere gemeenteraden hebben we reeds diverse keren de parkingproblematiek voor en 
rond het Cultuurhuis op de agenda gezet.  Eén van de problemen is dat de weg rond het 
Cultuurhuis, die in principe enkel voorbehouden is voor leveranciers en hulpdiensten, 
vandaag te pas en te onpas ook door anderen wordt gebruikt (inclusief wagens).  Op 
woensdag 18 april hebben we dat tijdens onze bestuursvergadering met eigen ogen kunnen 
aanschouwen.   Vandaag is er geen enkele signalisatie die aangeeft dat het gebruik van die 
weg beperkt is.  Kan dat worden opgelost a.u.b. ?  
 
Vraag 6:  STAVAZA sociaal woningbeleid   

 
In 2013 is het gemeentelijk reglement “toewijzingsbeleid sociale woningen” gewijzigd.  Doel 
van die wijziging was ervoor te zorgen dat de Wachtebekenaren op de wachtlijst niet in de 
kou zouden worden gezet door andere prioritaire doelgroepen van buiten Wachtebeke.    
 
Met respect van een aantal decretaal bepaalde spelregels genieten ze prioriteit bij de 
toewijzing van een sociale woning in Wachtebeke.    
Graag hadden we een STAVAZA gekregen.   Hoeveel sociale woningen werden er in de 
periode januari 2014 tot eind 2017 toegewezen ?  En hoeveel daarvan zijn er naar 
Wachtebekenaren gegaan ?   Hoeveel Wachtebekenaren staan er nog op de wachtlijst en 
wat is vandaag de gemiddelde wachttijd voor een Wachtebekenaar ?   



 
Vraag 7: herstel putten aan Langelede 

 
Twee maanden geleden hebben we gewezen op de vele putten naast de weg ter hoogte van 
de Langeledeschool.  Dat zou worden aangepakt maar tot op heden is hieraan geen 
uitvoering gegeven.  Kan dit a.u.b. dringend worden hersteld ?   
 
Vraag 8: toename kost heraanleg kruispunt Catharinastraat-Ramonshoek-Axelsvaardeken  

 
In het CBS-verslag van 26 maart lezen we dat de kost van de heraanleg intussen al zal 
oplopen naar bijna 135.000 euro excl. BTW en exclusief ontwerpkosten (begroot op 7.500 
euro excl. BTW). 
 
De oorspronkelijke schatting van de werken was 80.000 euro.  Eind vorig jaar is dat 
opgelopen naar bijna 125.000 en nu bedraagt de goedkoopste offerte 135.000.    
 
Mijn vragen :  wat is de verklaring voor deze stijging ?  Is het een verkeerde inschatting of 
worden er extra werkzaamheden gevraagd vs. het oorspronkelijk idee ?   
 
Is het misschien niet goedkoper en efficiënter om terug te grijpen naar één van onze 
voorstellen nl.  éénrichtingsverkeer in de Catharinastraat (richting expresweg) of het 
plaatsen van een spiegel op de hoek van de Catharinastraat-Ramonshoek ?  
 
Vraag 9: boetebeleid niet tijdige heraanplant bomen 

 
De gemeente stuurt brieven naar particulieren en instellingen die een kapvergunning 
hebben gekregen met inbegrip van de maximale termijn tot heraanplanting.    
  
Mijn vragen: 
Heeft de gemeente al boetes uitgeschreven aan particulieren of instellingen die niet tijdig 
hun bomen hebben heraan geplant ?  Indien ja, hoeveel ?  Indien neen, waarom niet ? 
Staat het gemeentebestuur open voor striktere handhavingsregels met betrekking tot 
heraanplanting ?  Vb. (hogere) boetes, waarborgregeling,… 
 
Vraag 10 : actualiseren website gemeente  
 
Op de website van de gemeente Wachtebeke worden de verslagen van de 
verkeerscommissies al meer dan een jaar niet meer gepubliceerd.  Nochtans zijn er in die 
periode al diverse verkeerscommissies geweest.  Kan dat worden geactualiseerd ? 
 
Is het gemeentebestuur bereid werk te maken van ons voorstel van een aantal maanden 
terug om het voorlopig verslag van de gemeenteraad van de vorige maand ook reeds op de 
website te publiceren met de opmerking “onder voorbehoud van goedkeuring in volgende 
gemeenteraad”.  Dan moeten de inwoners van Wachtebeke geen 2 maanden wachten op 
een volledig verslag van de meest recente gemeenteraad.  
 

Namens de N-VA vertegenwoordigers in de gemeenteraad  

Rudy Vande Velde,  Ireen De Pauw en Sabine De Frenne 


